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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till arbetsmarknadsminister Eva Nordmark (S)

2020/21:1642 Arbetsmiljöproblem inom äldreomsorgen

All forskning och alla undersökningar visar att så kallade delade turer inom 
äldreomsorgen är ett stort arbetsmiljöproblem för personalen. Många 
kommuner har lyssnat på kritiken och valt bort de delade turerna, medan andra 
kommuner håller fast vid arbetssättet. Ett tyvärr ökande problem är att 
kommuner som en gång tagit bort de delade turerna nu återinför dem som rena 
besparingsåtgärder, då verksamheterna brottas med stora underskott kopplade 
till helt andra anledningar. Detta är åtgärder som tyvärr drabbar den redan hårt 
belastade personalen inom äldreomsorgen.

Med anledning av detta vill jag fråga arbetsmarknadsminister Eva Nordmark:

 

Tänker ministern ta några initiativ för att få kommunerna att avveckla de för 
arbetsmiljön skadliga så kallade delade turerna?

………………………………………

Magnus Persson (SD)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2021-02-04
Besvaras senast
2021-02-17 kl. 12.00


